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Z á p i s n i c a 
                   Z 7. zasadanie obecného zastupiteľstva v Nováčanoch, 

         konaného dňa 08.12.2023 

 

 

 

Prítomní:          Ing. Ján Štrbík, starosta obce   

                           Marko Kudlik, poslanec OZ   

                           PaedDr. Marko Bačo, poslanec OZ 

                           Mgr. Adriana Gorelová poslanec OZ 

     Ing. Erika Al-Husseinová, poslanec OZ 

   Michal Mikloš, poslanec OZ   

   Ing. Hassan Al-Hussein PhD., poslanec OZ 

   Slavomír Gerenda, poslanec OZ    

                           PhDr. Mária Bálková – hlavný kontrolór obce  

                           Bc. Monika Lukčová, odborný referent obce  

     Terézia Rusnáková – účtovník obce 

 

        

      
Program rokovania: 

 

1. Otvorenie zasadania 
2. Voľba návrhovej komisie 

3. Určenie zapisovateľa  a overovateľov zápisnice 

4. Schválenie programu zasadania 

5. Kontrola plnenia uznesení 

6. Prerokovanie návrhu VZN č. 1/2023 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými 

stavebnými odpadmi na území obce Nováčany.   

7. Prerokovanie návrhu VZN č. 2/2023 o miestnom poplatku za rozvoj.  

8. Prerokovanie návrhu VZN č. 3/2023 o miestnych daniach, o miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady.  

9. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Nováčany na I. polrok 2024. 

10. Prevod finančných prostriedkov z rezervného fondu.     

11. Prerokovanie zabezpečenia odtokových pomerov v rómskej osade.  

12. Žiadosti: -     Emil Samko, Nováčany 40 

- Jozef Mikloš, Nováčany 220 

- Mgr. Mária Čorbová, Nováčany 188 

- JUDr. Eva Pršebice, Nováčany 208 

13. Interpelácia poslancov 

14. Rôzne 

15. Diskusia 

16. Záver 
         

 

K bodu l. 
Ing. Ján Štrbík, starosta obce privítal prítomných a konštatoval, že je prítomná nadpolovičná väčšina 

poslancov obecného zastupiteľstva a zasadnutie je uznášania sa schopné.  

Starosta otvoril 7. verejné zasadanie obecného zastupiteľstva. 

K bodu 2. 
Do návrhovej komisie boli zvolení: Ing. Hassan Al-Hussein PhD. A Marko Kudlík    
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K bodu 3. 
Za overovateľov zápisnice boli určení: PaedDr. Marko Bačo, Michal Mikloš  

Za zapisovateľku bola určená: Bc. Monika Lukčová 

 

K bodu 4. 

Starosta obce predložil poslancom OZ program zasadania obecného zastupiteľstva, ktorý pos-

lanci OZ bez výhrad schválili.  

Starosta obce požiadal o doplnenie programu rokovania o bod „žiadosť obyvateľov ulice pod 

lesom o vybudovanie rigolu“ do bodu rokovania č.12 – žiadosti občanov. 

Starosta požiadal o ďalšie doplnenie bodu rokovania o bod „doplnenie člena kultúrnej komisie„ 

zaradiť ako bod č.13 

Poslanci OZ pozmenený a doplnený program rokovania schválili.  

 

K bodu 5. 

Marko Kudlik vykonal kontrolu prijatých uznesení a konštatoval, že uznesenia sú splnené alebo 

sa postupne plnia, a to uznesenie č. 338/11/2021 -  vysporiadanie pozemkov so SPF – výmena 

pozemkov a preloženie obecnej kompostárne – plní sa priebežne.  

  

K bodu 6.  
Prerokovanie návrhu Všeobecné záväzné nariadenie č. 1/2023 o nakladaní s komunálnymi odpadmi        

a drobnými stavebnými odpadmi na území obce Nováčany.   

Poslanci OZ bez výhrad schválili VZN č. 1/2023 s účinnosťou od 01.01.2024.  

 

K bodu 7.  
Prerokovanie návrhu Všeobecné záväzné nariadenie č. 2/2023 o miestnom poplatku za rozvoj. Poslanci 

OZ o prerokovaní návrhu VZN č. 2/2023 o miestnom poplatku za rozvoj na pracovnej porade predložili 

návrh VZN s úpravami.   

Poslanci OZ nechválili VZN č. 2/2023 o miestnom poplatku za rozvoj.    

 

K bodu 8. 

Prerokovanie návrhu Všeobecné záväzné nariadenie č. 3/2023 o miestnych daniach, o 

miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. Poslanci OZ o prerokovaní 

návrhu VZN č. 3/2023 o miestnych daniach, o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady na pracovnej porade predložili návrh VZN s úpravami. 
Poslanci OZ s úpravami schválili VZN č. 3/2023 s účinnosťou od 01.01.2024.  

 

K bodu 9.   

Starosta obce požiadal hlavnú kontrolórku obce Nováčany PhDr. Máriu Balkovú aby 

informovala poslancov OZ s Návrhom o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za I. polrok 

2024, kontrolórka obce informovala a bližšie vysvetlila poslancom návrh kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra obce za I. polrok 2024, poslanci OZ zobrali správu na vedomie.   
Poslanci OZ schválili plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce.      . 

 

K bodu 10. 

Poslanci obecného zastupiteľstva boli informovaný o prevode finančných prostriedkov 

z rezervného fondu vo výške 5.000,- € na splátku úveru a 10. 300,- € na úhradu bežných 

výdavkov : 

 - (plyn vo výške 6. 054,- €, vývoz odpadu vo výške 3. 403,- € a poistné vo výške 843,- €) 
Poslanci OZ chválili prevod finančných prostriedkov z rezervného fondu. 
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K bodu 11. 

Prerokovanie zabezpečenia odtokových pomerov v rómskej osade. Žiadosť starostu obce 

o rekonštrukciu koryta potoka v rómskej osade s tým, že poslanci sa pôjdu pozrieť na tvar 

miesta a potom príjmu  stanovisko na ďalšom zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

Poslanci OZ zobrali na vedomie.  

 

K bodu 12.  

a) Starosta obce informoval poslancov OZ o podanej žiadosti o rekonštrukciu cesty cez rómsku 

osadu od pána Emila Samka, Nováčany 40.  

Poslanci OZ žiadosť berú na vedomie.  

 

b) Ďalej informoval o podaní žiadosti o rekonštrukciu koryta potoka v rómskej osade od pána  

Emila Samka, Nováčany 40.  Poslanci OZ žiadosť berú na vedomie. 

Poslanci OZ zobrali na vedomie.       

 

c) Obyvateľ obce Jozef Mikloš, Nováčany 220 požiadal o odkúpenie časti pozemku, kde má 

postavenú garáž. Bod sa presúva na ďalšie rokovanie z dôvodu novelizácie zákona SNR č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov platného od 1.11.2023. Obec musí 

vypracovať nové zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce. 

Poslanci OZ zobrali na vedomie.  

 

d) Predloženie žiadosti s návrhom pani JUDr. Evy Pršebice na rozšírenie VZN č. 5/2021. 
Poslanci OZ neschvaľujú zmenu VZN č.5/2021.      
 

e) Obyvateľka obce Mgr. Mária Čorbová, Nováčany 188 požiadala o odkúpenie časti pozemku, 

o ktorú sa stará a má ju oplotenú. Bod sa presúva na ďalšie rokovanie z dôvodu novelizácie 

zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov platného od 

1.11.2023. Obec musí vypracovať nové zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce. 

Poslanci OZ zobrali na vedomie.  

 

f) Podanie žiadosti obyvateľov ulice pod lesom o opravu cesty na IBV, s tým, že je potrebné 

prihliadať pri zostavovaní rozpočtu na rok 2024 a na havarijný stav cesty IBV pod lesom. 

Poslanci OZ zobrali na vedomie. 

 

K bodu 13. 
Poslanec Michal Mikloš požiadal o doplnenie o ďalšieho člena kultúrnej komisie a navrhol 

obyvateľku obce Ing. Mariannu  Fedičovú. 

Poslanci OZ schválili doplnenie ďalšieho člena do kultúrnej komisie.  

 

Ďalej poslanci OZ požiadali starostu obce o odstránenie vrakov umiestnených na verejných 

priestranstvách a komunikácií v obci Nováčany do konca decembra 2023. 

Poslanci OZ prijali k žiadosti uznesenie.     

 

K bodu 14. 

Interpelácia poslancov 

Al-Husseinova – je veľmi veľa stavebných problémov v obci a preto chcem povedať, že je po-

trebné zriadiť stavebnú komisiu, ktorá by sa tomu všetkému venovala, lebo na nič nie sú peniaze 

v rozpočte, treba čarovať aby sa našli finančné prostriedky a nerozumiem kam idú peniaze.  
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Navrhujem aby bola zriadená stavebná komisia a navrhujem za predsedu stavebnej komisie, 

Ing. Hassana Al-Husseina, keďže je refundovaný v odbore, je statik a projektant. Má dve vy-

soké školy doktor vied. My sme stále v časovej tiesni, nemáme veľa času ale nájdeme si ho, ale 

treba riešiť veci a keď nie sú peniaze a aj dobrý nápad je dôležitý. Ako poslanci ideme sa tu aj 

tu pozrieť ale stále nie je riešenie. Viem, že si teraz dávame veľa povinnosti s manželom ale 

stavebná komisia je potrebná aby riešila problémy v obci. Je plno projektov odložených niekde. 

Nevieme či sú platné či neplatné, naozaj by som chcela aby sme sa stretávali a aby sme riešili 

problémy. Ja si myslím a vidím, že veľa takých problémov je stavebných. Chcem doplniť za 

členov komisie všetci poslanci ak chcú, nemám ešte navrhnutých kto presne ale niekoho 

z vonku – mimo zastupiteľstva z občanov obce. Aby sme sa stretli a išli hneď problém riešiť. 

Zatiaľ sa len rozpráva a nerieši. Potrebujeme ľudí, ktorí zoberú bager a robia.   

Al-Hussein – mali by sme ešte ďalšiu komisiu doplniť lebo poslanci nemajú času, tak nech 

prídu iný ľudia a povedia svoj názor. Vidím tak problémy tu problémy a nič sa nerieši.  

Starosta – treba stanoviť metodiku, činnosti a povinnosti stavebnej komisie, rozsah a tak ďalej. 

Toto všetko musí byť a tých členov stavebnej komisie treba do najbližšieho zastupiteľstva aby 

bolo rozhodnuté, že kto bude členom aj ostatné podklady a to všetko sa odsúhlasí na zastupi-

teľstve.     

Mikloš – áno môžu byť,  jeden môže byť hovorca aj za rómsku komunitu, treba si tam zvoliť 

nejakého vajdu. 

Al-Husseinová – človeka treba ja takého čo bude strážiť a kontrolovať, nie , že tu sa niečo 

položí, urobí a to zmizne. To je za mňa zostaviť členov stavebnej komisie a kto by chcel byť 

v komisií nech sa prihlási, alebo zohňať niekoho kto by nám vedel pomôcť aby sa veci pohli 

aspoň trošku. Keby sme niečo urobili cez leto za pár korún a ďalšie veci na ďalšie leto a už by 

to pomaly išlo. Keď sa začne už už to ide. Tu sa nič nezačína.    

Al-Hussein – vždy keď berieme na vedomie ale tu sa nič nerobí.  

Starosta – to všetko bude treba pripraviť metodiky a všetky podklady, členov komisie a kľudne 

toho 27.12. môžeme keď to bude odsúhlasiť.  

 

Kudlík – máme nového zamestnanca v obci, odhŕňal s traktorom sneh, veľký problém je na 

ceste pri rómskej osade pri tých zaparkovaných autách. Smetiari čo zbierajú odpad, už tam 

nechcú chodiť, katastrofa nemôžu prejsť, autá z jednej strany z druhej strany. Keď odhŕňal sneh 

mal problém a zapadol s traktorom cez podkopanú cestu, mal strach aby nespadol dole do osady 

s tým traktorom. Ja som už spomínal aj minule, že je treba a musíme k tomu prijať aj uznesenie 

do nejakého termínu, lebo je tam hore plocha, kde sa dá parkovať s tými autami. Bol som sa 

tam osobne pozrieť je plno aut zaparkovaných z jednej aj z druhej strany, nedá sa prejsť po 

ceste. Sú tam aj dva autá ktoré nemajú ŠPZ to znamená, že sú to ako vraky. Žiadam aby starosta 

obce aby do konca decembra 2023 aby auta bez značiek ako šroty zavadzajú a zamedzujú pre-

jazd po ceste aby boli odtiahnuté. Odviesť do šrotu a za tie peniaze sa môže kúpiť napríklad 

zopár rúr, ktoré potrebujú. Ostatné auta preparkovať, lebo tam sa nedá prejsť po ceste a zava-

dzajú. Cesta je z jednej strany podkopaná a podmytá, neprejazdná a tiež v havarijnom stave. 

 

Gorelová – ja chcem k tomu, že aj pred Kuby stojí tiež auto nákladné zaberá cestu, neviem čie 

to je, stojí na verejnom priestranstve a nehýbe sa vôbec s ním, treba robiť aj ním tiež niečo.  

Kudlík – prijmime uznesenie a hlasujme na vyriešenie tohto problému.      
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K bodu 15.   

Rôzne 
Starosta ešte informoval o vykonávaných činnostiach: 

- Kosenie stále dookola celú obec a cintorína, kde bol vykopaný hrob – 1 vykopaný do 

rezervy, ďalšie v rade budú postupne nasledovať. 

- Obec už nevlastní ÁVIU bola darovaná obci Bukovec.  

- Zberný dvor – celkom sľubne sa rozbieha činnosť na ZD, občania si zvykajú aj pri se-

zónnom zbere BRO (biologicky-rozložiteľného odpadu) zo záhrad. Bola nutná oprava 

drviča – štiepkovač na BRO. 

- Vykonala sa čiastočná oprava kamerového systému k poškodeniu ktorého došlo násled-

kom úder blesku. 

- Knižnicu prevzala Ing. Emília Kolesárová ktorá a postupne triedi a ukladá knižný fond 

a najprv sa všetko upratalo a vybielilo aby bola čistá,  

- Bola vykonaná zákonná vakcinácia psov a mačiek v celej obci a to MVDr. Lackovou.  

  

- Brigáda strany HLAS SD obce dňa 24.8.23 –– kosenie hlavnej ulice (5 krovinorezov)  

- Pre nevhodné správanie a opilstvo bol riešený  p. Ján Horváth,  musela byť privolaná 

policajná hliadka PZ Jasov. 

- Reprezentácia – ženská spevácka skupina „Podkovka“ a hasiči Vyšný Klatov – penová 

šou -  účasť na oslavách 100 rokov od založenia DHZO v Páňovciach 

- Zrealizoval sa turnaj vo futbale „In memoriál Jakub Gorela“– úspešná akcia, ako vždy 

 

- Obec Nováčany je napojená na optiku – rýchlostného optického internetu firmou MMC 

Internet Rešica v spolupráci s VSE a. s.  Košice. 

-  

- Najväčšou akciou boli voľby do NRSR, kde sme plnili množstvo úloh vyplývajúceho 

z organizačno-technického zabezpečenia volieb.  Aj tieto voľby sme zvládli bez nedos-

tatkov, tak ako aj po iné roky. 

- Poslanci OZ: 28.8.23- porada poslancov  = KD, 4.9.23  - porada poslancov = KD, 

1.10.23 – porada poslancov = na povale KD, 3.10.23 – porada poslancov = KD, 

8.10.2023 riešenie žiadosti o NFP na kultúrny dom.  

 

- V októbri sme mali kultúrnu akciu v KD pri príležitosti mesiaca úcty k starším: 

Akcia prebehla na úrovni. Ďakujem všetkým členom kultúrnej komisie, ktorí sú zároveň 

poslanci, že sa zúčastnili a prispeli svojou činnosťou  k zdarnému priebehu akcie. 

Ďakujem účinkujúcim deťom z MŠ, pani riaditeľke, pani učiteľke, ženskej speváckej 

skupine   Babinec- Rozmarija, ženskej speváckej skupine  Podkovke, nášmu virtuózovi 

Tadeášovi Palkovi, aj hosťom skupiny FURMAŇE. Všetkým za skvelú atmosféru, 

ktorú vytvorili svojimi výkonmi. 

Ďakujem Ing. Vincentovi Krupeľákovi, že nám na akciu prispel finančne. Tiež ďakujem 

naším poľovníkom, poľovníckemu združeniu „Dubrava DUB“ zato, že nám prispeli 

sponzorsky vo forme mäsa na večeru pre dôchodcov. Ešte raz ďakujem všetkým, ktorý 

sa akýmkoľvek spôsobom podieľali na príprave a zabezpečení priebehu akcie.  

 

- Samostatne chcem poďakovať ženám z Babinca čo viazali adventné vence, jeden ku 

kostole druhý k autobusovej zástavke, veľmi pene ďakujem.  

- Objednal sa posypový materiál aby boli všetky cesty a chodníky posypané a priechodné. 

- Na úrad chodia každý deň na striedačku nacvičovať deti, Babinec a Podkovka.     
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Al-Husseinová – v piatok som išla medzi 8-9,00 hod. do kostola a chodníky boli odhrnuté ale 

za nedalo po nich prejsť. Sme tu akože kresťania všetci ale nedalo sa vojsť do kostola, bolo to 

strašné či by stým malým traktorom nemohol pochodiť. 

Al-Hussein – prečo sú tam povypínané svetlá, veď veľa ľudí chodí tam do kostola, veľa krát 

tam nie je nič vidno. Nechávame na dome svietiť vpredu svetlo aby ľudia videli po tme, aby 

nespadli. Je problém dať tam jednu žiarovku, veď je to aj hlavná ulica, keď vystúpia z autobusov, 

alebo idú do kostola.  

Mikloš – celú hlavnú treba zasvietiť, veď v noci tam chodia po tme ľudia aj smerom dole na 

začiatok obce smer k pani Voskárovej, veď tam nič nie je vidno a je to nebezpečné, chodia tam 

auta, ktoré tam idú veľmi rýchlo.         

 

K bodu 16.   

Diskusia 
Príspevky občanov sú zverejnené vo zvukovom zázname, ktorý je zverejnený na webovej 

stránke obce Nováčany.  link:   https://www.obecnovacany.sk/zvukovy-zaznam  

 

Prijaté uznesenia 
 

K bodu 2: 

Uznesenie číslo 72/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo  obce Nováčany 

v o l í 

návrhovú komisiu v zložení: Marko Kudlik, Ing. Hassan Al-Hussein 
Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo 72/12/2023 

 počet Mená poslancov 

Za:       6 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, E. Al-Husseinová, H. Al-Hussein M. Mikloš,  

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:        1 S.Gerenda 

 

Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 

 

K bodu 4:  

Uznesenie číslo 73/10/2023 

Obecné zastupiteľstvo  obce Nováčany 

s ch v a ľ u j e 

program  zasadania obecného zastupiteľstva podľa  pozvánky na zasadnutie obecného 

zastupiteľstva.  
Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo 73/12/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 6 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, E. Al-Husseinová, H. Al-Hussein M. Mikloš,  

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 S.Gerenda 

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 

 

https://www.obecnovacany.sk/zvukovy-zaznam
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K bodu 4a: 

Uznesenie číslo 74/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo  obce Nováčany 

s ch v a ľ u j e 

doplnenie programu rokovania o bod „Žiadosť obyvateľov ulice pod lesom o vybudovanie ri-

golu “ predložený  starostom obce a zaradiť ho ako bod rokovania č. 12 – žiadosti občanov 

Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo 74 /12/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 6 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, E. Al-Husseinová, H. Al-Hussein M. Mikloš,  

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 S. Gerenda 

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 

 

K bodu 4b: 

Uznesenie číslo 75/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo  obce Nováčany 

s ch v a ľ u j e 

doplnenie programu rokovania o bod „Doplnenie člena kultúrnej komisie “ predložený staros-

tom obce a zaradiť ho ako bod rokovania č.13 

Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo 75/012/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 6 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, E. Al-Husseinová, H. Al-Hussein M. Mikloš,  

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 S.Gerenda 

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 

 

K bodu 5: 

Uznesenie číslo 76/12/2023                                                                                                     

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

b e r i e     n a     v e d o m i e 

kontrolu prijatých uznesení na zasadaniach obecného zastupiteľstva Nováčany.  

Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo 76/12/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 6 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, E. Al-Husseinová, H. Al-Hussein M. Mikloš,  

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 S.Gerenda 

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 
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K bodu 6: 

Uznesenie číslo 77/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

s c h v a ľ u j e  

Všeobecne záväzné nariadenie č.1/2023 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými sta-

vebnými odpadmi na území obce Nováčany.  

Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo 77/12/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 6 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, E. Al-Husseinová, H. Al-Hussein M. Mikloš,  

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 S.Gerenda 

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 

 

K bodu 7: 

Uznesenie číslo 78/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

n e s c h v a ľ u j e 

Všeobecne záväzné nariadenia č. 2/2023  o miestnom poplatku za rozvoj v obci  Nováčany.  

Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo 78/12/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 3 M. Kudlík, M. Bačo, , M. Mikloš,  

Proti: 3 H. Al-Hussein , E. Al-Husseinová , A. Gorelová 

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 S.Gerenda 

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 

 

K bodu 8: 

Uznesenie číslo 79/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

s c h v a ľ u j e  

Všeobecne záväzné nariadenia č.3/2023 o miestnych daniach, o miestnom poplatku za komu-

nálne odpady a drobné stavebné odpady v obci Nováčany.  

Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo 79/12/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 6 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, E. Al-Husseinová, H. Al-Hussein M. Mikloš,  

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 S.Gerenda 

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 
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K bodu 9: 

Uznesenie číslo 80/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

s ch v a ľ u j e  

plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Nováčany na I. polrok 2024 

Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo 80/12/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 6 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, E. Al-Husseinová, H. Al-Hussein M. Mikloš,  

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 S.Gerenda 

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 

 

 

K bodu 10: 

Uznesenie číslo 81/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

s c h v a ľ u j e 

Prevod finančných prostriedkov z rezervného fondu vo výške 5.000,- € na splátku úveru 

a 10. 300,- € na úhradu bežných výdavkov  

(plyn vo výške 6. 054,- €, vývoz odpadu vo výške 3. 403,- € a poistné vo výške 843,- €) 
Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo 81/12/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 6 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, E. Al-Husseinová, H. Al-Hussein M. Mikloš,  

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 S.Gerenda 

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 

 

K bodu 11: 

Uznesenie číslo 82/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

Žiadosť starostu obce o rekonštrukciu koryta potoka v rómskej osade  s tým, že poslanci sa 

pôjdu pozrieť na tvar miesta a potom príjmu  stanovisko na ďalšom zasadnutí 
Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo 82/12/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 6 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, E. Al-Husseinová, H. Al-Hussein M. Mikloš,  

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 S.Gerenda 

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 
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K bodu 12a: 

Uznesenie číslo 83/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

Žiadosť p. Emila Samka o rekonštrukciu koryta potoka v rómskej osade.  
Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo 83/12/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 6 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, E. Al-Husseinová, H. Al-Hussein M. Mikloš,  

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 S.Gerenda 

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 

 

K bodu 12b: 

Uznesenie číslo 84/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

žiadosť p. Emila Samka o rekonštrukciu cesty cez rómsku osadu.   

Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo 84/12/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 7 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, E. Al-Husseinová, H. Al-Hussein M. Mikloš, S.Gerenda 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce ….............................  

 

K bodu: 12c 

Uznesenie číslo 85/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

b e r i e   n a   v e d o m  i  e  

Žiadateľ Jozef Mikloš, Nováčany 220. Táto žiadosť sa presúva na ďalšie rokovanie z dôvodu 

novelizácie zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov platného 

od 1.11.2023. Nutné nové zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce. 

Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo 85/12/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 7 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, E. Al-Husseinová, H. Al-Hussein M. Mikloš, S. Gerenda 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce ….............................  
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K bodu: 12d 

Uznesenie číslo 86/12/2023                                                                                                      

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

n e s c h v a ľ u j e 

predložený návrh  JUDr. Evy Pršebice na rozšírenie VZN č. 5/2021   
Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo 86/12/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 7 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, E. Al-Husseinová, H. Al-Hussein M. Mikloš, S .Gerenda 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 

 

K bodu: 12e 

Uznesenie číslo  87/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

b e r i e   n a   v e d o m  i  e  

Žiadateľ Mgr. Mária Čorbová, Nováčany 108. Táto žiadosť sa presúva na ďalšie rokovanie 

z dôvodu novelizácie zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

platného od 1.11.2023. Nutné nové zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce. 

Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo 87/12/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 7 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, E. Al-Husseinová, H. Al-Hussein M. Mikloš, S.Gerenda 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 

 

K bodu: 12f 

Uznesenie číslo 88/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

b e r i e  na   v e d o m i e  

žiadosť obyvateľov ulice na IBV pod lesom o opravu cesty  na IBV, s tým, že je potrebné pri-

hliadať pri zostavovaní rozpočtu na r. 2024 na havarijný stav cesty na IBV pod lesom. 

Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo 88/12/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 7 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, E. Al-Husseinová, H. Al-Hussein M. Mikloš, S.Gerenda 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

 

Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 
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K bodu: 13 

Uznesenie číslo 89/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

s ch v a ľ u j e 

za člena kultúrnej komisie Ing. Mariannu  Fedičovú  

Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo 89/12/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 7 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, E. Al-Husseinová, H. Al-Hussein M. Mikloš, S.Gerenda 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 

 

Uznesenie číslo 90/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Nováčany 

ž  i  a d  a 

starostu obce o odstránenie vrakov umiestnených na verejných priestranstvách a komunikácií 

v obci Nováčany do konca decembra 2023 

 

Hlasovanie k návrhu uznesenia číslo 90/12/2023 

 počet Mená poslancov 

Za: 7 M. Kudlík, M. Bačo, A. Gorelová, E. Al-Husseinová, H. Al-Hussein M. Mikloš, S.Gerenda 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   

 
Nováčany, dátum podpisu....................................    Ing. Ján Štrbík, starosta obce …............................. 

 

K bodu 17.   

Záver 

Program rokovania 7. zasadania obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný, starosta obce sa 

prítomným poslancom poďakoval za účasť a ukončil zasadanie obecného zastupiteľstva. 

Neoddeliteľnou súčasťou zápisnice je zvukový záznam zverejnený na webovej stránke obce. 

link:   https://www.obecnovacany.sk/zvukovy-zaznam  

 

Zapísala: 

Bc. Monika Lukčová              ................................ 

Overovatelia zápisnice: 

 

PaedDr. Marko Bačo                …............................ 

 

 

Michal Mikloš                          ................................. 

 

V Nováčanoch,  13.12.2023                                                                                                                     

                                                                                                                    Ing. Ján Štrbík 

                                                                                                                       starosta obce 

https://www.obecnovacany.sk/zvukovy-zaznam

